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ONTMOETEN

Reactie rekenkamercommissie

De rekenkamercommissie heeft kennisgenomen van de reacties van de fracties in de 1e termijn. 

Als hoofdlijn zien wij een vraag om een gesprek. Dit in lijn met het voorstel van het college. Dit 

voorstel van het college en de vragen van de fracties ondersteunen wij.

Er zijn twee inhoudelijke reacties op ons rapport. 

Het CDA merkt op dat we niet voldoende ingaan op de beoogde maatschappelijke effecten. Wij 

hebben geprobeerd deze effecten, in zoverre ze na te gaan zijn, mee te nemen. Dat wil zeggen het 

rapport richt zich op heel Oss en het huidige gemeentelijke beleid. Een microanalyse (effecten op 

individueel niveau) hebben wij niet gedaan. Dat vergt ander onderzoek en ligt minder op het 

terrein van een rekenkamercommissie. Indien het onduidelijk is wat we waarom hebben 

onderzocht en/of er andere verwachtingen waren dan bespreken wij dat graag in de tweede 

termijn.

D’66 vraagt of ‘op maat eigen regie nemen’ mee genomen kan worden in de aanbevelingen. Het is 

aan de raad om aanbevelingen wel of niet over te nemen of aan te vullen. Op maat eigen regie 

nemen is – zover wij het overzien – in lijn met ons onderzoek. 


